
CONSILIUL LOCAL AL ORASULUI TÎRGU OCNA 
 
 

PROCES- VERBAL 
                                                                                                                                            

 
 
 
Incheiat astăzi, 10 aprilie 2008 cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al oraşului Tg.Ocna. 
La şedinţă sunt prezenţi 17 consilieri. Participa sefii de servicii si birouri. 
Este invitat seful Postului de Jandarmi Tg.Ocna- plt.maj. Lascar Stefan. 
Participa  d-l Olaru Dumitru-S.C.Damolo Impex si d-l Cristea Vasile-  

exepert contabil. 
Şedinţa fiind statutară, preşedintele de şedinţă, d-l consilier Doltu Cezar 

supune spre aprobare procesul verbal incheiat la şedinţa ordinară din data de 15 
februarie 2008 cu modificarile facute si procesul verbal din data de 20 martie 
2008. Se aproba in unanimitate. 

Presedintele de sedinta- d-l Doltu Cezar spune ca pe ordinea de zi la 
punctul 8 este “Proiect de hotarare privind aprobarea regulamentului de 
organizare si executare a Serviciului de transport in regim de taxi in orasul 
Tg.Ocna” si d-l Olaru Dumitru doreste sa primeasca niste lamuriri in ceea ce 
priveste activitatea taximetrelor in orasul nostru. 

D-l primar spune ca s-au primit reclamatii de catre cetatenii din cartierele 
Tisesti si Gura Slanic ca si la aceasta data caii sunt lasati liberi  pe pasune si pe 
ternurile proprietate si d-l Lascar Stefan este invitat pe a da niste explicatii cu  
masurile pe care le-a luat. 

In continuare, preşedintele de şedinţă propune spre aprobare ordinea de zi 
cu modiifcarile propuse. Se voteaza in unanimitate. 
 
 

Ordinea de zi: 
 

1) Proiect de Hotarare privind desemnarea presedintelui de sedinta pentru 
luna mai 2008. 

                   Initiator- Primarul orasului Tîrgu Ocna 
 

2) Proiect de Hotarare privind aprobarea contului de incheiere a 
exercitiului bugetar pe anul 2007. 

                Initiator- Primarul orasului Tîrgu Ocna 
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3) Proiect de Hotarare privind rectificarea bugetului local. 

                             Initiator- Primarul orasului Tîrgu Ocna 
 

4) Proiect de Hotărâre privind aprobarea organizarii evenimentului 
„Nunta de aur 2008”.      
                       Initiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna

           
5) Proiect de Hotărâre privind aprobarea participarii orasului Tîrgu Ocna 

din judetul Bacau, in calitate de membru fondator la infiintarea „Asociatiei de 
Dezvoltare Intercomunitara Bacau- ADIB” si abrogarea partiala a H.C.L. 
nr.84/31.10.2007. 
                   Initiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 

6) Proiect de Hotarare privind aprobarea costurilor anuale pentru 
persoana si copilul cu handicap pe anul 2008. 

    Initiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 

7) Proiect de Hotarare privind aprobarea studiului de fezabilitate si a 
indicatorilor tehnico-economici ai proiectului „Reabilitarea si extinderea retelei 
de canalizare in statiunea turistica Tîrgu Ocna, judetul Bacau”.  

                Initiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 

8) Proiect de Hotarare privind aprobarea cofinantarii proiectului 
„Reabilitarea si extinderea retelei de canalizare in statiunea turistica Tg.Ocna, 
judetul Bacau” si a acoperirii costurilor neeligibile aferente acestuia. 

        Initiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 

9) Proiect de Hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si 
executare a Serviciului de transport in regim de taxi in orasul Tîrgu Ocna”. 

        Initiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 

- Diverse.     
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  Are cuvantul d-l primar Stefan Silochi: “este sesizarea mai multor 
cetateni ca pe izlazul Cartierului Gura Slanic si Tisesti mai multe cabaline sunt 
lasate libere”. 

D-na consilier Ivanof Floarea intervine si spune ca a fost acolo sesizata 
de cetatenii din cartierul Tisesti la confluenta cu Piriul Boghii cu privire la 
faptul ca foarte multe gradini au fost distruse ca urmare a lasarii a 50-60 de cai 
liberi, care ulterior au fost inchisi in curtea gradinitei din Piriul Boghii, 
asteptand ca autoritatile Primariei orasului Tg.Ocna si cele ale Primariei 
Pirgaresti sa intervina intr-un fel. 

Cetatenii din zona spun ca de un an de zile gradinile lor sunt devastate. 
D-na consilier Ivanof Floarea spune ca in conditiile in care omul a muncit 

un an de zile si a plantat vie, nu este posibil ca animalele sa strice toata munca 
si din acest motiv a rugat persoanele in cauza sa depuna sesizari la Primarie si la 
Politie pentru a se lua masuri- macar in sensul de a nu mai fi lasate 
nesupravegheate. 

D-l primar spune ca in data de 25.02.2008 Primaria Tg.Ocna a trimis  o 
adresa d-lui Liviu Petruc prin care i se face cunoscut ca pe pasunea din 
cartierele Tisesti, Gura Slanic in cadrul unui proiect al DADR Bacau se executa 
lucrari hidroameliorative si agropedoameliorative ce constau in: defrisari, 
nivelari, reamenajari drumuri, plantatii silvice de protectie, amendare 
ameliorativa, scarificari, araturi, discuiri, insamantari cu ierburi, fertilizari, 
lucrari ce interzice pasunatul pe durata de doi ani. Deoarece au fost primite 
sesizari de la cetatenii din cartierele mai sus mentionate ca pe pasune si pe 
terenurile proprietate caii sunt lasati liberi, in conformitate cu legislatia in 
vigoare si cu regulamentul de administrare a pajistilor este interzis pasunatul 
pana la data de 1 mai si avizarea este conditionata si de achitarea taxei de 
pasune restanta pe anul 2007. 

D-l Lascar Stefan spune ca a luat cunostinta verbal de aceasta problema 
in urma cu 2 saptamani si a promis ca va lua toate masurile pentru rezolvarea 
acestei probleme, deoarece legea interzice ca animalele sa fie lasate libere. 
Persoanele respective trebuie sa depuna o cerere scrisa la sediul Postului de 
Jandarmi, iar in cadrul Primariei trebuie sa existe un spatiu amenajat pentru ca 
animalele sa fie aduse in caz ca se confisca. 

D-l primar Stefan Silochi afirma: “se pare ca nu este un accident!” 
D-l consilier Danila Emanoil spune ca din anul 2004 aceeasi problema se 

intampla in Zona Meteor cu caii romilor de pe str.Fundatura C.Negri. “Nu 
putem lasa fenomenul cu caii fara stapan necontrolat!” 
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Punctul 9 al ordinii de zi 
 
Comisia pentru urbanism a analizat materialul legat de problema 

taximetriei si subliniaza ca numarul de 50 de autorizatii acopera necesarul 
pentru orasul Tg.Ocna, iar in ceea ce priveste taxele nu are alte alte comparatii. 

Comisia pentru urbansim a efectuat o deplasare in teren pentru a 
identifica potentialele locuri de parcare a taxiurilor si membrii comisiei propun 
sa fie alocate 5 locuri de parcare in Parcarea centrala a orasului (partea laterala 
spre Biserica Precista) si 6 locuri de parcare in Autogara. Au fost stabilite 
deocamdata doar 11 locuri, avand in vedere taxiurile existente pe raza orasului. 

De asemeni, comisia propune executivului sa intocmeasca documentatii 
aferente unor posibile noi locuri de parcare in zona intersectiei DN 12 A cu str.1 
Mai, precum si posibilitatea extinderii parcarii centrale in zona din fata 
Trezoreriei prin ingustarea pietonalului existent in jurul Parcului “Castroane”. 

Comisia economica avizeaza favorabil proiectul de hotarare in forma 
prezentata de executiv. 

Are cuvantul d-l Olaru Dumitru care doreste o lamurire in ceea ce 
priveste taxa pentru accesul in statiile de asteptare clienti, special amenajate 
pentru care se percepe suma de 50 lei/luna, fata de municipiul Onesti unde taxa 
este de 20 lei/luna. 

D-l Olaru Dumitru spune ca are toate licentele pe care trebuie sa le aiba o 
firma de taximetrie: agreere RAR, certificat metrologic pentru aparatul de taxat.     

Trebuie sa existe o situatie de compromis, sa se tina seama ca se 
transporta persoane. 

Are cuvantul d-na Suciu Doina care spune ca in orasul Tg.Ocna sunt 11 
taximetristi. Locurile de astepare clienti- taximetrie se vor pune la dispozitie, 
astfel: in Parcarea Centrala a orasului (partea laterala spre biserica) si pe 
str.Victoriei (in fata BCR). 

D-l primar afirma: “aspectul pe care il ridicati asupra taxei, Consiliul 
Local va analiza si va discuta aceasta problema”. 

Referitor la aspectul cu taxiuri care transporta persoane, s-au stabilit niste 
masuri. 

D-l Olaru spune: “inteleg ca in acest interval de timp poate sa faca 
taximetrie ilegala oricine doreste”. 

Rusu Alecu spune ca daca se castiga niste bani din activitatea de 
taximetrie trebuie sa se plateasca un impozit. 

D-l primar propune ca tax pentru accesul in statiile de astepare clienti, 
special amenajate sa se reduca la jumatate. 

D-l primar prezinta taxele pe care trebuie sa le plateasca persoanele care 
doresc sa desfasoare actvitate de taximetrie, astfel: 
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- pentru eliberararea autorizatiei de transport in regim de taxi se percepe 
o taxa de 200 lei; 

- vizarea autorizatiei de transport (o data la 5 ani) se percepe o taxa de 
500 lei; 

- pentru eliberarea autorizatiei taxi (copie conforma) se va percepe o taxa 
de 100 lei; 

- pentru vizarea anuala a autorizatiei taxe (copie conforma) se va percepe 
o taxa de 50 lei/luna; 

- pentru accesul in statiile de asteptare clienti, special amenajate se va 
percepe o taxa de 25 lei/luna; 

- pentru lipirea unor inscrisuri, colante ce reprezinta publicitate, se 
percepe o taxa de 3% din valoarea contractului de publicitate. 

D-l consilier Grozavu Ioan doreste sa relateze un caz in care masina cu 
numarul de inmatriculare BC 70 FJO a trecut peste trotuar si portiunea unde 
este semnul interzis din zona BCR-ului. 

Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune spre aprobare  
“Proiect de Hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si 
executare a Serviciului de transport in regim de taxi in orasul Tîrgu Ocna” 
varianta exectivului. Nu se aproba. 

Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune spre aprobare  
“Proiect de Hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si 
executare a Serviciului de transport in regim de taxi in orasul Tîrgu Ocna”  
cu amendamentul propus „pentru accesul in statiile de asteptare clienti, special 
amenajate se va percepe o taxa de 25 lei/luna”. Se supune la vot. Se voteaza in 
unanimitate. 

 
Punctul 1 al ordinii de zi 
 
Comisiile de specialitate din cadrul Consiliului Local avizeaza favorabil 

acest proiect de hotarare. 
 Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune spre aprobare  

“Proiect de Hotarare privind desemnarea presedintelui de sedinta pentru 
luna mai 2008”. Se supune la vot. Se voteaza in unanimitate. 
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Punctul 2 al ordinii de zi 
 
 
Are cuvantul d-l consilier Rusu Mihai care spune ca la sedinta din 20 

martie 2008 au fost discutii pe marginea proiectului de hotarare privind 
aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar pe anul 2007, in urma 
carora acest proiect de hotarare s-a amanat. 

In procesul verbal al sedintei din 20 martie 2008 d-l primar a zis ca pune 
la dispozitie toate materialele justificative cerute, dar acest lucru nu s-a 
intamplat intrucat la sedinta de comisie nu s-au primit documentele cerute. 

D-l consilier Antohe Cristian: „daca s-au cerut niste materiale, executivul 
trebuie sa rezolve aceasta situatie pentru a nu exista confuzii”. 

D-na contabil sef-Ana Dichiseanu spune ca materialele au fost puse la 
dispozitia comisiei economice, dar celelalte comsiii nu au cerut explicatii si nici 
documentele. 

Presedintele comisiei economice, d-l consilier Mihai Costica a dezbatut 
temeinic acest material si in baza informarii justificative a cheltuielilor pe anul 
2007 si prin prezenta d-nei contabil sef- Dichiseanu Ana care a venit la sedinta 
de comisie cu explicatii suplimentare in baza documentelor avute la arhiva, 
comisia economica a votat astfel: d-l consilier Iaru Gheorghe s-a abtinut, 
motivand ca unele obiective nu sunt realizate, de exemplu: grupurile sanitare de 
la etaj care vor fi mutate la parter- dar sumele sunt foarte mari si la informarea 
cu privire la amenajarile silvice, lucrarea cu trotuarele este nesatisfacatoare din 
punct de vedere calitativ. De asemenea si d-l consilier Lupu Benu s-a abtinut si 
motiveaza abtinerea ca valoarea proiectelor si locurile de joaca pentru coii este 
foarte scumpa. Restul comisiei acorda aviz favorabil. 

D-l primar explica: „tot ce este la etaj se transforma in birouri, iar intrarea 
la grupul sanitar se va face pe la pompier”. 

D-l consilier Bruma Mircea-Petre „are o nedumerire, se vorbeste de 
executia bugetara pe anul 2007, bugetul local pe anul 2008 s-a aprobat, 
rectficarile de buget la fel, implicit documentele care au cazut in competenta 
consiliului local. „Ceea ce prezinta executia bugetara reprezinta tot ce s-a facut 
intr-un an de zile, au fost 2 sedinte de comisie  platite de executiv, daca aceste 
nelamuriri nu au fost discutate atunci, de sa cream o situatie inutila?” 

Fiecare consilier are dreptul sa ceara sa i se dea raspunsurile pe care le 
doreste, potrivit Legii nr.215/2001 privind administratia publica locala. 

Executivul este obligat in 15 zile sa dea raspunsul la toate problemele 
aparute. 
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D-l consilier Rusu Mihai intreaba pe d-l Bruma de ce aceste discutii sunt 
tardive? Executivul a cheltuit 230 miliarde si aceasta suma trebuie dovedita cu 
documente. 

D-na Dumitrascu spune ca de 4 luni de zile cere amanunte despre 
lucrarea „Amenajare trotuare pietonale oras Tg.Ocna”, dar nu a primit nici o 
lamurire. 

D-na consilier Ivanof Floarea „as fi vrut sa fac a completare la ceea ce a 
spus d-l consilier Bruma- Consiliul Local a aprobat sa se faca o serie de 
proiecte, a aprobat bugetul, rectificarile, dar trebuie sa cunoasca in favoarea cui 
s-a adjucat, lucrarule s-au aprobat ca si entitate”. De exemplu reabilitare retea 
de apa, sau la lucrari pentru punerea in functiune a Centrului pentru persoane cu 
dizabilitati din str.Tisesti (canalizare, racordare la reteaua de gaze si energie 
electrica). 

In concluzie, d-na consilier Ivanof Floarea spune ca sedintele Consiliului 
Local s-a hotarat sa se desfasoare in perioada 24-30 ale lunii in curs, dar in 
acesta luna convocarile s-au primit luni, sedintele de comisie au fost marti, 
probabil a fost o strategie de a nu ma trece acest material pe la toate comisiile 
de specialitate”. D-na consilier Ivanof ramane la aceeasi parere, au fost facute 
de lucrari de  investitii cu preturi foarte mari, cu aceste preturi se puteau face 
mai multe lucrari. 

 D-l Cristea Vasile „spune ca in conformitate cu Legea nr.455 are un 
mandat, deoarece exista un prejudiciu si va sesiza organele in drept. El doreste 
sa faca o expertiza la Colegiul National „C.Negri” si la Gradinita Piticot si toate 
cheltuielile care sunt in plus vor fi puse pe un panou pentru ca toti oamenii sa 
vada adevarul, deoarece pe bugetul local- cu bani publici trebuie sa avem mare 
grija!” 

D-l primar intervine si raspunde la intrebarea d-lui consilier Rusu Mihai: 
„exista exepertiza tehnica la grupurile sanitare”. Este o diferenta intre a aproba 
bugetul local si a ne interesa de fiecare lucrare in parte.  

D-l consilier Rusu Mihai spune ca in mai 2004 s-a executat asfaltarea pe 
str.Cpt.Busila., iar d-l primar spune ca anul acesta in jur de 10 mai se va face 
asfaltarea pe DN12 A. 

Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune spre aprobare  
“Proiect de Hotarare privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului 
bugetar pe anul 2007”. Se obtin: 

- 9 voturi pentru; 
- 4 voturi impotriva: d-l consilier Rusu Mihai, d-l consilier Lupu Benu, 

d-na consilier Ivanof Floarea, d-na consilier Dumitrascu Eugenia; 
- 4 abtineri: d-l consilier Doltu Cezar, d-l consilier Antohe Cristian, d-l 

consilier Grozavu Ioan si d-l consilier Doltu Cezar. 
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Punctul 3 al ordinii de zi 
 
Cu privire la rectificarea bugetului cu suma de 62.420 lei necesara 

desfasurarii alegerilor, comisia economica avizeaza favorabil acest proiect de 
hotarare. 

D-na consilier Ivanof Floarea „la ce se refera acest proiect de hotarare?” 
D-na secretar, Mihaela-Luminita Roset explica ca in conformitate cu 

art.113, alin.2 din Legea nr.67/2004 privind alegerea autoritatilor administratiei 
publice locale, modificata prin O.U.G.nr.20/2008 privind cheltuielile necesare 
pentru pregatirea, organizarea si desfasurarea alegerilor- „cheltuielile pentru 
organizarea si desfasurarea alegerilor se suporta din bugetele locale”. 

Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune spre aprobare  
“Proiect de Hotarare privind rectificarea bugetului local”. Se voteaza in 
unanimitate. 

 
Punctul 4 al ordinii de zi  
 
Comisia pentru administratie publica avizeaza favorabil proiectul de 

hotarare, cu mentiunea d-lui Danila Emanoil care spune ca in cazurile in care 
unul din soti a decedat sa se acorde numai jumatate din suma. 

D-l consilier Grozavu Ioan este de acord ca suma de 500 lei sa fie 
acordata celor in drept, dar acordarea sumei sa se desfasoare de “Zilele 
orasului”- intr-un cadrul festiv si nu in luna mai 2008. 

D-l consilier Iaru Gheorghe este de parere ca “acest ajutor in cuantum de 
500 lei/familie s-ar putea interpreta si de aceea trebuie sa se analizeze situatia 
finannciara a fiecarei familii”. 

D-l consilier Danila Emanoil: “aceasta activitate a luat amploare in toata 
tara, incepand din 2007”. 

D-l consilier Antohe Cristian propune “2.500 lei daca aceste familii s-au 
suportat 50 de ani”. 

D-na consilier Ivanof Floarea doreste sa se stabileasca ora, data si 
conditiile in care se vor acorda aceste sume de bani. 

Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune la vot „Proiect 
de Hotarare privind aprobarea aprobarea organizarii evenimentului 
„Nunta de aur 2008”- varianta executivului. Se obtin: 

- 11 voturi pentru; 
- 2 abtineri: d-l consilier Doltu Cezar- motivat de faptul,ca nu este 

fixata data si d-l consilier Antohe Cristian- motivat de faptul ca nu 
este de acord cu suma stabilita de executiv; 

- 4 voturi impotriva. 
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Punctul 5 al ordinii de zi  

 
In urma discutiilor purtate, membrii comisiei pentru urbanism propun ca 

aceasta asociere sa se realizeze cu urmatoarele conditii: 
- fiecare decizie sa se faca prin consens; 
- fiecare asociat sa fie reprezentat de acelasi numar de reprezentanti; 
- conditiile de iesire din ADIB (cele prevazute in regulament) sa fie mai 

putin restrictive. 
Membrii comisiei pentru administratie publica au analizat aceasta 

asociere, nefiind siguri de viabilitatea ei. Acestia au intrebari privitoare la “tarif 
unic” si “rascumpararea in cazul in care in care iesim din asociatie”. Comisa 
pentru administratie publica propune amanarea acestui proiect de hotarare- nu a 
acordat aviz favorabil. 

Comisia economica avizeaza favorabil acest proiect de hotarare in forma 
prezentata de executiv. 

Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune la vot „Proiect 
de Hotarare privind aprobarea participarii orasului Tîrgu Ocna din 
judetul Bacau, in calitate de membru fondator la infiintarea „Asociatiei de 
Dezvoltare Intercomunitara Bacau- ADIB” si abrogarea partiala a H.C.L. 
nr.84/31.10.2007” cu urmatoarele amendamente la Statutul Asociatiei de 
dezvoltare intercomunitara Bacau-ADIB: 

- fiecare decizie luata de asociatie sa fie prin consens; 
- fiecare asociat sa fie reprezentat de acelasi numar de reprezentanti; 
- conditiile de iesire din ADIB (cele prevazute in regulament) sa fie mai 

putin restrictive; 
- sa nu se treaca la sistemul de tarif unic pe seama pe seama unitatilor 

administrativ-teritoriale membre. 
Se supune la vot. Se voteaza in unanimitate. 

 
Punctul 6 al ordinii de zi  
 
Comisiile de specialitate din cadrul Consiliului Local avizeaza favorabil 

proiectul de hotarare in forma prezentata de executiv. 
Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune spre aprobare  

“Proiect de Hotarare privind aprobarea costurilor anuale pentru persoana 
si copilul cu handicap pe anul 2008”. Se supune la vot. Se voteaza in 
unanimitate. 
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Punctul 7 al ordinii de zi  
 
Cele 3 comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local au avizat 

favorabil proiectul de hotarare in forma prezentata de executiv. 
Prin proiect se prevede reabilitarea retelei de canalizare in zona centrala a 

orasului, respectiv zona cuprinsa intre str.Maior Rosita si str.M.Eminescu, cu 
amplasarea pe str.Nicolae  Arbanas a unei statii de pompare a apelor uzate in 
colector. Valoarea totala a proiectului este de 951.905,50 Euro din care 
contributia locala este de 85.799,54 Euro, reprezentand 11% din costurile 
eligibile. 

Presedintele de sedinta supune spre aprobare “Proiect de Hotarare 
privind aprobarea studiului de fezabilitate si a indicatorilor tehnico-
economici ai proiectului „Reabilitarea si extinderea retelei de canalizare in 
statiunea turistica Tîrgu Ocna, judetul Bacau”. Se supune la vot. Se voteaza 
in unanimitate. 

 
Punctul 8 al ordinii de zi  
 
Cele 3 comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local au avizat 

favorabil proiectul de hotarare in forma prezentata de executiv. 
Presedintele de sedinta supune spre aprobare “Proiect de Hotarare 

privind aprobarea cofinantarii proiectului „Reabilitarea si extinderea 
retelei de canalizare in statiunea turistica Tg.Ocna, judetul Bacau” si a 
acoperirii costurilor neeligibile aferente acestuia”. Se supune la vot. Se 
voteaza in unanimitate. 

 
 
  Diverse 
 

Este invitata d-na Oancea Maria sa dea explicatii in legatura cu 
functionarea „Asocatiei crescatorilor de taurine Trotusul” si daca s-au aprobat 
fonduri pentru derularea acestui program. D-na Oancea spune ca nu s-au primit 
fonduri pana in prezent.  
 D-l consilier Rusu Mihai spune ca in decembrie 2007 s-a aprobat prin 
hotarare de consiliu local utilizarea unui fond de premiere pentru functionarii 
publici si personalul contractual. Intreaba executivul daca aceasta hotarare a 
fost dusa la indeplinire. 
 D-na contabil sef Dichiseanu Ana spune ca toti angajatii primariei au 
primit acel fond de premiere de 5% pe state de plata. D-l consilier Rusu Mihai 
solicita acele state de plata. 
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 D-na consilier Ivanof Floarea prezinta cazul familiei Melinte Mihai si 
Valeria care au cumparat o casa de la S.C.Edilitar S.A., au depus documentatia, 
a fost inaintata la Institutia Prefectului Bacau. Acestia au atacat in instanta 
ordinul emis de prefect si au pierdut. D-na consilier face propunerea ca cei 2 
batrani sa fie indrumati de catre d-na secretar Roset Mihaela pentru rezolvarea 
problemei. 

Nemaifiind alte probleme de discutat, preşedintele de şedinţă adresează 
mulţumiri membrilor consiliului local pentru participare şi inchide lucrările 
şedintei. 

 
 

         PRESEDINTE DE SEDINTA, 
                                               Consilier, DOLTU CEZAR 

 
 
 

               Contrasemneaza,     
  Secretarul orasului Tg.Ocna,                                 

               Consilier juridic, MIHAELA-LUMINITA ROSET 
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